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goverslagen gezien, helder dat je inschat dat het verder niet meer aan de orde gaat komen.

geen verwachtingen gewekt
groet, ERE]
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Onderwerp: RE: reactie aan branche

Hoi

In het stuk staat dat de schoonmakers niet onder groep 6 vallen dus idd groep 7.

Je hebt twee verslagen ontvangen van het afst overleg.

Zoals je daarin ziet zijn de doelgroepen verder niet expliciet aan de orde gekomen en dat zal ook niet verder gebeuren.
Zie ook de brieftekst.

En zie ook de discussie over de flow chart dr straks met Hugo en de opm varfREat bepaalde zaken op een gegeven moment

elkaar gaan overlappen als er veel binnenkomen.

lk zou dus geen nadere verwachtingen gaan scheppen over dat er meer helderheid gaat komen. Verwijs naar de brief en thats it.

lijkt me
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niet meer besproken, maar ik ben donderdag nog gebeld door een [JIEEXEZMlan de schoonmaakbranche in verlengde van ook

het signaal van (zie eerdere appjes). Ik heb aangegeven dat hun signaal al was binnengekomen en er van veel

groepen vragen komen, er op dit moment nadere uitwerking plaatsvindt. Vraag is even of, wanneer en hoe we op het signaal
van reageren.

Zal ik even met [EEfstemmen dat we[JIEEECIllbericht teruggeven hoe het uitpakt (op/na het moment dat de Kamerbrief

uitgaat)?

De huidige beschrijving van groep 6 richt zich op de zorgmedewerkers en de schoonmakers in de zorg zijn daarbij nog niet
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expliciet geincludeerd. Dat plaatst ze bij groep 7, waarbij wel in scope voor de grote groep vitaal, want ondersteunend aan vitale

processen. Of is hier nog over gesproken in afstemmingsoverleg?

Groet, EFS


